
Referat af bestyrelsesmøde i Sdr. Nyrup grundejerforening holdt tirsdag den 31. maj 

Deltagere: Martin, Steen, Anders, Marianne, Peter, Inge og Willy 

Afbud: Ingen 

Punkter: Underpunkter. Beslutning: 

1. Referat fra 
generalforsamlingen 

 Kort gennemgang af referatet. Ingen 
bemærkninger. Referatet godkendtes 

 1.1 Gennemgang af referatet  

 1.2 Opfølgning på 
beslutninger 

 

2. Formel 
godkendelse af 
konstitueringen 

 Bestyrelsen konstituerede sig i en pause 
under generalforsamlingen. Og 
generalforsamlingen blev orienteret, hvilket 
også fremgår af referatet herfra.  

Bestyrelsen godkendte formelt 
konstitueringen. Formand Willy Stig 
Andersen, kasserer og sekretær Marianne 
Jæger.  

3. Målsætningen for 
grundejerforeningens 
arbejde 

 Målsætningen for grundejerforeningens 
arbejde blev drøftet. Enighed om at 
grundejerforeningen skal varetage 
medlemmernes fælles interesser, så området 
fremstår som et godt og sikkert område, 
hvad angår trafikforhold og børnenes 
skoleveje. Derudover skal 
grundejerforeningen tage sig af de områder, 
det er naturligt, en grundejerforening tager 
sig af. 

4. Forslag til nye 
vedtægter 

 Der blev gennemgået forslag til nye 
vedtægter. Efter en systematisk gennemgang 
blev der vedtaget en række 
rettelser/tilføjelser. Nye vedtægter, hvor 
rettelser/tilføjelser er indskrevet er vedlagt 
referatet. 

5. Opgavefordeling 
(Indsamling af 
oplysninger) 

 Enighed om at lave visse forberedende 
arbejder, som har det sigte at bringe 
bestyrelsen på forkant med udviklingen, 
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hvad angår kommunens udspil til ændring. 

Der var også enighed om, at Martin og Inge 
snakker sammen om at få lavet en 
trafiktælling og vurdering/analyse. Vil blive 
foretaget af et par unge mennesker. 
Bestyrelsen vedtog at betale de to unge 
mennesker et beløb for opgaven. 

 5.1 Historisk arkiv Anders undersøger, hvad der er af 
interessante ting på historisk arkiv. Har 
modtaget enkelte ting fra medlemmerne. 

 5.2 Grundejerforeningens 
medlemmer 

Marianne har i referatet skrevet, at 
medlemmer må/kan aflevere oplysninger.  

 5.3 Tinglysningskontoret Her har vi Karens papir. Anders arbejder 
videre med det. 

 5.4 Kommunen Willy tager sig af kommunen. 

 5.5 Om børnenes skolevej Inge laver kort beskrivelse af børnenes 
skolevej og konsekvenser ved omlægning. 

 5.6 Hvilke foreninger – 
vejlaug/grundejerforeninger - 
er der i grundejerforeningens 
område og hvad er deres 
opgave? 

Steen laver kort beskrivelse heraf. Ikke 
bruge mange kræfter på det, men der er brug 
for et papir der kan bruges til at skabe et 
overblik. 

6. Ekstraordinær 
generalforsamling 

(OBS! Vi er nok nødt til at 
holde to ekstraordinære 
generalforsamlinger samme 
aften for at kunne ændre 
vedtægterne. Sådan læser jeg 
de gamle vedtægter). 

Der var enighed om, af formelle grunde, at 
holde to generalforsamlinger samme aften. 

 6.1 Tid Generalforsamlingen søges afholdt i 
august/september måned. 

 6.2 Sted Kystparken. 

 6.3 Dagsorden Dagsordenen blev godkendt med enkelte 
rettelser/tilføjelser. Den endelige dagsorden 
er vedhæftet referatet. 

 6.4 Gæst fra kommunen Willy inviterer formanden for kommunens 
teknik og miljøudvalg. Valdemar 
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Christensen. 

 6.5 Valg af dirigent Der var enighed om, at Willy er dirigent 
under mødet med politikeren. Når vi holder 
den/de ekstraordinære generalforsamlinger 
vælges en dirigent blandt medlemmerne.  

7. Kassereren   

 7.1 Medlemssituationen Marianne fortalte, at der var kommet mange 
nye medlemmer. At der fortsat kommer nye 
medlemmer. 

 7.2 Hvordan får vi flere 
medlemmer 

 

 7.3 Økonomisk status  

 7.4 Godkendelse af eventuelle 
udgifter til indhentning af 
oplysninger 

Der er bevilget et beløb til 
trafiktælling/analyse.  

 7.5 Andet Der er bevilget kr. 200 til den, der er vært 
for et bestyrelsesmøde. 

8. Nyhedsbrev til 
medlemmerne? 

 Der forsøges udsendt et ”nyhedsbrev” i 
forbindelse med indkaldelse af møde med 
politikeren og indkaldelse af den 
ekstraordinære generalforsamling. 

9. Fastlæggelse af 
dato for næste møde 

 Der var enighed om at holde et 
bestyrelsesmøde efter sommerferien. I 
starten af august. 

10. Eventuelt   

 

 


